

泌尿腫瘤治療研討會(高雄場)

時間：2019年03月30日(六) 13:00-17:50

地點：高雄圓山大飯店 5F 松鶴廳(高雄市鳥松區圓山路2號)

主辦：台灣泌尿腫瘤醫學會



※報名網址：<https://goo.gl/qtirCD>

Time	Topic	Speaker	Moderator
13:00-13:10	Opening	高雄長庚 江博暉 理事長	
13:10-13:40	Updated evidence of chemotherapy for metastatic prostate cancer and urothelial carcinoma	高醫 李威明 醫師	成大醫院 歐建慧 主任 高雄長庚 王弘仁 主任
13:40-14:05	Updated evidence of target therapy for metastatic renal cell carcinoma	奇美 王致丞 醫師	
14:05-14:30	Updated evidence of androgen receptor axis target agents for prostate cancer	高榮 郭威廷 醫師	
14:30-14:55	Bone health management in daily practice for prostate cancer	高雄長庚 柳易揚 醫師	
14:55-15:05	Coffee break		
15:05-15:30	Updated evidence of immunotherapy for metastatic urothelial carcinoma / renal cell carcinoma	奇美醫院 陳彥勳 醫師	嘉義長庚 黃雲慶 主任 高雄長庚 康智雄 醫師 義大醫院 余燦榮 教授
15:30-15:55	Updated evidence neoadjuvant treatment strategy for urological cancer	嘉義長庚 林健輝 醫師	
15:55-16:20	Updated evidence of surgical intervention for urothelial carcinoma and prostate cancer	高雄長庚 羅浩倫 醫師	
16:20-16:45	Updated evidence of survival benefit of organ sparing surgery for urological cancer	大同醫院 闕光瞬 醫師	
16:45-17:10	Updated precision medicine for urological cancer	高雄長庚 鄭元佐 醫師	
17:10-17:20	Closing	高雄長庚 江博暉 理事長	
17:20-17:50	泌尿腫瘤繼續教育認證測驗		

※學分申請：台灣泌尿科醫學會、台灣外科醫學會、中華民國癌症醫學會、專科護理師及護理師繼續教育

參加 2019 北中南泌尿腫瘤治療研討會，可獲得：**【限 TUOA 或 TUA 會員】**

1. 各場次前 50 位報名者，可獲得**【傲視群熊】**馬克杯乙個。
2. 免費贈送 TUOA 泌尿腫瘤治療指引及藥品手冊一本。
3. 您也有機會獲得泌尿腫瘤專科醫師認證哦！詳細辦法請參閱 TUOA 網站 <https://tuoa.tw/>